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Zápis ze zasedání Zastupitelstva města Morkovice-Slížany č. 20, konaného dne 12.3.2014 

v zasedací místnosti v budově Agrodružstva Morkovice 

 

 

I. Při zahájení bylo přítomno  13 členů městského zastupitelstva 

Omluveni:  Z. Frkal, J. Navrátil Dis. 

 

Návrhová komise:  K. Frkalová, J. Minks 

Ověřovatelé zápisu:  Mgr. Albrechtová,  P. Tlach 

 

Program:  

1. Zpráva o plnění usnesení 

2. Prodej podílu 63,75% na čistírně odpadních vod 

3. Rozpočtové opatření č. 1 

4. Dotace organizacím 

5. Majetkoprávní úkony 

6. Delegování zástupce města na valnou hromadu společnosti Vodovody a kanalizace Kroměříž a.s. 

Program byl schválen jednomyslně. 

 

II. Projednávání programu 

1. Zpráva o plnění usnesení 

• Poskytnutí daru, a to pozemku p.č. 1192 v k.ú. Osíčany obci Koválovice – Osíčany, bylo předloženo na 

katastrálním úřadě k registraci. 

• Není zpracován geometrický plán na prodej pozemků p.č. 696/25, 1114/5 a 1116/1 v k.ú. Morkovice manželům 

Vymazalovým, Morkovice. 

• Koupě pozemku p.č. 1363/3 v k.ú. Morkovice od Ing. Fránka a paní Navrátilové – smlouva byla podepsaná a 

předložená na katastrálním úřadě k registraci. 

• Byla podepsaná kupní smlouva na pozemky p.č. 1565/8, 1598/1, 1598/5, 1601/1 a 2049/2 v k.ú. Morkovice 

s Římskokatolickou farností Morkovice a je předložená na katastrálním úřadě k registraci. 

• Jsou připraveny k podpisům smlouvy dle bodu 7 zastupitelstva č. 19 – koupě pozemků pod chodníkem na ul. 

Uhřická. Po podpisu se předkládají na katastrální úřad k registraci. 

• Není podepsaná kupní smlouva s panem Řezníčkem, Morkovice ,  na pozemek p.č. 940/6 v k.ú. Morkovice. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o plnění usnesení. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

2. Prodej podílu 63,75 % na čistírně odpadních vod 

Na základě požadavku zastupitelstva města projednalo představenstvo VAKu návrh na zvýšení kupní ceny ČOV a 

schválilo následující usnesení: 

„Představenstvo souhlasí s odkoupením čistírny odpadních vod v Morkovicích, čerpací stanici ve Slížanech a kanalizaci 

ve výši 63,75% podílu města Morkovice – Slížany za smluvní cenu ve výši 5 050 000,- Kč. Odkoupení výše uvedeného 

vodárenského majetku je ve shodě s předmětem podnikání společnosti Vodovody a kanalizace Kroměříž, a.s.  

Představenstvo pověřuje předsedu představenstva podpisem kupní smlouvy na odkoupení čistírny odpadních vod 

v Morkovicích, čerpací stanici ve Slížanech a kanalizaci ve výši 63,75% podílu města Morkovice – Slížany za smluvní 

cenu ve výši 5 050 000,- Kč. V kupní smlouvě bude uvedeno, že „Kupující se zavazuje účtovat městu Morkovice - Slížany 

solidární cenu vodného a stočného platnou v celém provozovaném území společností Vodovody a kanalizace Kroměříž, 

a.s. Ceny jsou stanovovány v souladu s platným cenovým výměrem Ministerstva financí ČR, kterým je upraven způsob 

věcného usměrňování ceny za dodávku vody pitné a za odvádění odpadních vod vč. čištění. 

Před hlasováním oznámil člen představenstva Mgr. Pavel Horák v souladu s §54 zákona o obchodních korporacích střet 

zájmu se zájmem obchodní korporace z důvodu preferování zájmů města před zájmy společnosti Vodovody a kanalizace.“ 

 

Mgr. Horák – Současně se podařilo prodat kanalizaci na ulici Nový Svět. Je to poslední část kanalizace, která není 

zaústěná na ČOV a do budoucna bude potřebovat investici. Je v hodně špatném stavu, takže se jí tímto 

zbavíme. Je to ještě takový bonus ke zvýšení ceny za prodej podílu na ČOV.  

Ing. Zaoral – Odhadní cena byla vyšší. Kupní cena je o tři miliony nižší. Je mi jasné, že je do ČOV nutné investovat. Kde 

máme jistotu, že když prodáme za nižší cenu o 3 mil. Kč, že nám ty peníze nebudou zúčtované? Jestliže 

chápeme, že město na to nemá, chtěl bych slyšet protinávrh, co nám za ten rozdíl VaK nabídne. Představoval 

bych si např. garanci stejné ceny vody na 10 let dopředu nebo akcie v této hodnotě.  

Mgr. Horák – Cena vodného a stočného je navržena solidární, mírně poroste. Že by nám někdo garantoval stejnou cenu, 

k tomu určitě nedojde. Na zvyšování ceny vody má větší podíl stát než VaK (zvýšení DPH, poplatek za odběr 

podzemní vody). To jsou hlavní důvody zvyšování ceny vody. Máme zde k dispozici seznam investic 

v hodnotě 2,7 mil. Kč, které bude nutné na ČOV provést a VaK je bude financovat. 

Ing. Zaoral – My dáme VaKu dar 3 mil.Kč , ale cenu vody budeme mít solidární s obcemi, které VaKu nic nedarovaly. My 

za to nedostaneme žádnou kompenzaci. Pokud nebudeme zvýhodněni, tak 3 mil. Kč darujeme VaKu. 

Mgr. Horák – Není to tak. Kvasice také prodaly svůj podíl na ČOV za 50 % odhadní ceny a nemají žádné zvýhodnění. 
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Ing. Zaoral – Chápu, že potřebujeme peníze a ty peníze tam nejsou. Udělejme to tak, že budeme v hodnotě 3 mil. Kč žádat 

akcie.  

Mgr. Horák – To je bohužel nerealizovatelná teorie. Akcie se dají vydat jedině v případě navýšení základního kapitálu. 

Základní kapitál se může navýšit buď peněžitým nebo nepeněžitým vkladem. 

Ing. Zaoral – Akcie by mohly být nepeněžitý vklad do Morkovic. 

Mgr. Horák – To je problém. V posledních letech neprošel jediný návrh na nepeněžitý vklad, protože 34 %, tedy blokační 

podíl drží společnost Česká infrastrukturní, která na každé valné hromadě jakýkoliv vklad zablokuje. 

Ing. Zaoral – Takže můžeme za několik let platit dvojnásobnou cenu vody. Pokud není stanovený cenový strop, tak 

přestože darujeme část majetku Vaku, budeme platit stejnou cenu vody jako ostatní. 

Mgr. Budín- Pokud jsem tomu dobře rozuměl, tak VaK plánuje investice do ČOV v hodnotě 2,7 mil. Kč. To jsou 

v podstatě ty tři miliony, o kterých se tady bavíme. Na Kroměřížsku je čtvrtá nejnižší cena vody v republice, 

takže si nemáme v podstatě na co stěžovat. Proč by měl VaK dramaticky zvyšovat cenu vody? 

Ing. Zaoral – Pokud nebudeme mít vůbec žádný vliv na akcionáře, tak VaK si může dělat co chce. Pokud nelze navyšovat 

vklady, tak není žádná obrana proti zvyšování ceny vody. Jedná se o monopol a diktování ceny. 

Mgr. Budín – VaK bude diktovat ceny stejně, i když mu svůj podíl na ČOV neprodáme. Podíl města na akciích je tak 

malý, že stejně nemůže rozhodování příliš ovlivnit.  

Ing. Zaoral -  VaK bude ale investovat 3 miliony už do svého majetku. 

Ing. Fránek – Ve zpracovaném odhadu je velice malá amortizace. Odhadní cena 8,5 mil. Kč je už s neprodejností. 8,5 mil. 

Kč je poctivá cena. Zastupitelé se dnes bohužel sešli proto, aby se ČOV prodala. Nevím, jestli jste schopni se 

kvůli tomu sejít ještě jednou. Investice nejsou tak náročné, že by musely být provedené teď nebo za rok. ČOV 

je možné prodat až na podzim. Záleží na zastupitelích. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje prodej čistírny odpadních vod Morkovice, čerpací stanice Slížany, stok S, 

D, H, B, K a KA a výtlačného řádu společnosti Vodovody a kanalizace Kroměříž, a.s. . za 5 050 000,- Kč. 

Tato cena je stanovena s ohledem na snahu o zachování ceny vodného a stočného pro občany města Morkovice-Slížany na 

úrovni solidárních cen platných v celém území, ve kterém dodává pitnou vodu a zajišťuje čištění vod odpadních společnost 

Vodovody a kanalizace Kroměříž. Při prodeji jinému zájemci by došlo ke zvýšení stočného. Cena je stanovena též 

s ohledem na nutnost investic do technologických částí ČOV Morkovice a čerpací stanice Slížany a také proto, že 

společnost Vodovody a kanalizace Kroměříž je podílovým spoluvlastníkem uvedených nemovitostí. 

Hlasování: 12 členů městského zastupitelstva hlasovalo pro návrh, M. Ševčíková se zdržela hlasování. 

Usnesení bylo přijato. 

 

3. Rozpočtové opatření č. 1 – příloha č. 2014-20/1 

Mgr. Horák  - Do příjmů se vrací 5 050 000,- Kč z prodeje  ČOV. Tato částka je rozdělena ve výdajích:  4 100 000,- Kč na 

bourací práce a přípravu výstavby nové radnice, 950 000,-Kč zůstává nerozděleno 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 1 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

4. Dotace organizacím 

Název organizace 
Žádost 

2014 

Dotace 

2014 

Dotace v letech / v Kč / 
Poznámka 

20013 2010 2011 2012 

FC Morkovice 565 000 565 000 600 000 425 000 425 000 560 900 

Úhrada části provozních nákladů – 

tribuna, a nákladů na dopravu k utkání, 

řízení utkání, údržba areálu, přestupy 

hráčů. 

Sokol Morkovice 260 000 205 000 200 000 150 000 200 000 213 600 
Náklady na provoz budovy, sport, 

vybavení, cestovné, startovné 

ZUŠ Kroměříž 

pob. Morkovice 
360 000 360 000 360 000 360 000 360 000 360 000 30 000 Kč na měsíc na nájemné 

SDH Morkovice 150 000 150 000 157 000 70 000 74 500 156 400 

Soutěže, stejnokroje, masop. masky, 

soustředění mladých hasičů, vybavení 

pro požární sport, cestovné a PHM na 

soutěže, vitríny na poháry a prapory. 

PS Cantus 

Morkovice 
75 000 75 000 80 000 55 000 55 000 72 100 

Doprava, notový materiál, nájemné, 

honoráře prof. hudebníků, propagace, 

zájezdy, výročí 45. let. 

Chovatelé 

Morkovice 
50 000 50 000 25 000 25 000 25 000 25 000 

uspořádání výstavy ke 100. výročí, 

pořízení překážek pro psy, běžná údržba 

areálu 

Pečovatelská 

služba Kroměříž 
150 000 120 000 100 000 0 313 000 200 000 

Krytí provozních nákladů, v r. 2011 

bylo 66 klientů z Morkovic 
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Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí následujících dotací: 

FC Morkovice 565 000,00 Kč 

Sokol Morkovice 205 000,00 Kč 

ZUŠ Kroměříž pob. Morkovice 360 000,00 Kč 

SDH Morkovice 150 000,00 Kč 

PS Cantus Morkovice 75 000,00 Kč 

Chovatelé Morkovice 50 000,00 Kč 

Pečovatelská služba Kroměříž 120 000,00 Kč 
 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu rady města o poskytnutí následujících dotací: 

Turisti Morkovice 22 000,00 Kč 

Ochotníci Morkovice 25 000,00 Kč 

Včelaři Morkovice 10 000,00 Kč 

Tenisti Morkovice 20 000,00 Kč 

MS Hubert Morkovice 15 000,00 Kč 

Jednota Orel  15 000,00 Kč 

MS Lipina Počenice 15 000,00 Kč 

Svaz postižených civil. Chorobami Kroměříž 3 000,00 Kč 

Klub dárců krve Kroměřížska 6 000,00 Kč 

Kontaktní centrum PLUS Kroměříž 22 000,00 Kč 

Bike Triatlon Morko 20 000,00 Kč 

Ochránci přírody Buchlovice 2 000,00 Kč 

Churý Štěpán – Morkovčanka 25 000,00 Kč 

HC Wild Bruins Morkovice o.s. 30 000,00 Kč 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 
 

5. Majetkoprávní úkony 

a) Koupě domu na ul. Nové Sady č.p. 42 

Koupě se záměrem následného zboření a s cílem úpravy rozhledových poměrů v křižovatce. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje koupi pozemku p.č. 1108 o výměře 257 m2 zastavěná plocha, jehož 

součástí je stavba č.p. 42 v k.ú. Morkovice od společnosti Veřejná realitní s.r.o., Kroměříž za 70 000 Kč . 

Zastupitelstvo města schvaluje provedení demolice domu č.p. 42 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

b) Přijetí daru – id. 1/46  pozemků na LV 1879 v k.ú. Morkovice 

Pozemky na LV 1879 tvořily polní cestu, kterou v současné době z velké části kopíruje dnešní „Ořechovka“. Město 

z těchto pozemků vlastní podíl o velikosti 1376/2944. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje přijetí daru, a to podílu 1/46 pozemků zapsaných na LV 1879 v k.ú. 

Morkovice od pana Pavla Jiříčka, Nový Bor 549. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

c) Prodej pozemku p.č. 657/3 na ul. Havlíčkova, zastavěného stavbou ve vlastnictví kupující. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p.č. 657/3 o výměře 26 m2 zastavěná plocha v k.ú. 

Morkovice paní Alexandře Pryclové, Horní Bečva 686 za 520 Kč. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

d) Směna nebytových prostor s Autoklubem Morkovice 

Směna budovy prodejny domácích potřeb za prostory v připravované polyfunkční budově s občanskou vybaveností. Návrh 

směnné smlouvy tvoří přílohu č. 2014-20/2 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje směnnou smlouvu – příloha č. 2014-20/2 . 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

e) Demolice radnice a domů č.p. 116 a 537 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje provedení demolice budovy radnice č.p. 115, rodinného domu č.p. 116 a 

rodinného domu č.p. 537. 

Hlasování: 12 členů zastupitelstva hlasovalo pro navržené usnesení, zdržela se Ing. Pěnčíková. 

 

f) Koupě pozemků na ul. 1. máje (pod chodníky)  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje koupi pozemků p.č. 725/3  ostatní plocha o výměře 118 m2 a p.č. 777/8 

ostatní plocha o výměře 9 m2  vše  v k.ú. Morkovice od paní Evy Skřítkové, Morkovice 705, za  2540,- Kč. 
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Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

6. Delegování zástupce města na valnou hromadu společnosti Vodovody a kanalizace Kroměříž a.s. 

Valná hromada se koná dne 29. dubna 2014 od 9 hodin v zasedací místnosti Muzea Kroměřížska 

Předpokládaný program jednání : 

1. Zahájení valné hromady, seznámení s účastí přítomných akcionářů 

2. Volba orgánů valné hromady, jednací a hlasovací řád 

3. Zpráva představenstva o podnikatelské činnosti  a  stavu  majetku společnosti za rok 2013 

4. Návrh na rozdělení zisku za rok 2013 

5. Návrh výplaty dividend ( podílů na zisku ) 

6. Zpráva dozorčí rady společnosti o výsledcích kontrolní činnosti v roce 2013 včetně stanoviska k řádné účetní závěrce 

a návrhu na rozdělení zisku za rok 2013 

7. Schválení  řádné účetní závěrky, návrhu na rozdělení zisku, včetně výplaty dividendy (podílů na zisku ) 

8. Schválení změny stanov společnosti 

9. Schválení vzorů „Smlouvy o výkonu funkce člena představenstva a člena dozorčí rady“ 

10. Žádost společnosti Česká infrastrukturní,a.s. IČ : 26184125, se sídlem Praha 1 Václavské náměstí 19, PSČ : 110 00, o 

vyslovení souhlasu valné hromady s převodem akcií na jméno, s odvoláním na čl. 13 stanov společnosti Vodovody a 

kanalizace Kroměříž,a.s. 

 

Mgr. Horák – Zatím jsem město na jednání valné hromady zastupoval já. Valné hromady se zase zúčastním jako člen 

představenstva, takže není problém, abych město opět zastupoval.  Je ale  možné navrhnout jiného zástupce. 

Ing. Fránek – Musí to být někdo z volených orgánů nebo to může být kdokoliv? 

Mgr. Horák – Nemusí to být člen zastupitelstva. 

Ing. Fránek – Nemohli bychom tam mít dva zástupce? 

Mgr. Horák – Hlasovat může jen jeden zástupce. 

Jan Jablunka – Navrhuji, aby město zastupoval starosta 

 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo města deleguje podle § 84 odst. 2 písm. f zákona č. 128/2000 Sb., o obcích ve znění 

pozdějších změn a doplňků na valnou hromadu společnosti Vodovody a kanalizace Kroměříž, konanou dne 29.4.2014  

Mgr. Pavla Horáka. 

Hlasování: Schváleno jednomyslně. 

 

III. Diskuse 

 

Mgr. Horák – Seznámil přítomné s výsledky jednání s Českou spořitelnou a.s 

V pondělí 10. února oznámili představitelé České spořitelny a.s. městu Morkovice-Slížany, že se rozhodli uzavřít pobočku 

této banky v našem městě. Představitelé města s tímto krokem zásadně nesouhlasí, protože se negativně a velmi citelně 

dotkne všech klientů spořitelny, především však těch, kteří nejvíce potřebují naši pomoc – to je starších občanů a dalších 

znevýhodněných skupin obyvatel.  

Pozvali jsme proto k jednání pracovníky spořitelny, kteří o uzavření pobočky rozhodli. Toto jednání proběhlo 28. února. 

Za spořitelnu se ho zúčastnili regionální ředitelé Ing. Veleba a Ing. Houška a za město Morkovice-Slížany starosta Mgr. 

Horák a člen rady Ing. Bleša. Dále byli přítomni starosta Pačlavic p. Čech a starostka Počenic-Tetětic pí. Procházková. 

V úvodu zazněl dotaz, zda je rozhodnutí o uzavření pobočky konečné a co může město udělat, aby se pobočka nezavírala. 

Odpověď pracovníků spořitelny byla, že jde o konečné rozhodnutí, protože pobočka je tzv. „v červených číslech“ – je tedy 

ztrátová.  

Připomněli jsme, že již od roku 2012 s námi jedná spořitelna o přípravě nových prostor pobočky v budově nové radnice a 

sama spořitelna připravila návrh dispozičního řešení svých nových kanceláří. Nabídli jsme bezplatné užívání těchto prostor 

po dobu např. 10 let. Na naši nabídku pracovníci spořitelny pouze zopakovali, že pobočka je ztrátová a tímto by se ztráta 

nevyřešila. 

V dalším průběhu Ing. Bleša konstatoval, že spořitelna uzavření pobočky plánovala dlouhodobě, protože jen tak se dá 

vysvětlit, že již před lety prodala svou budovu, ve které u nás sídlila od 1. sv. války. 

Další dotaz ze strany obcí byl, jak je možné, že pobočka v Němčicích ztrátová není, když Němčice jsou menší než 

Morkovice. Na to neuměli zástupci spořitelny odpovědět, pouze se zmínili, že další ekonomický propad pobočky 

v Morkovicích nastal po instalaci bankomatu FIO banky.  

Naše vysvětlení, proč si pobočka v Němčicích vede lépe než pobočka v Morkovicích je jednoduché. Pobočky mají 

naprosto rozdílné provozní podmínky. Zatímco v Němčicích byl bankomat instalován již před mnoha lety, k nám jej ani po 

opakovaných žádostech ze strany města podpořených nabídkou na finanční spoluúčast spořitelna nedala. Zatímco 

v Němčicích jsou dostatečné prostory pro diskrétní jednání, u nás spořitelna upravila vnitřní prostory pobočky tak, že 

klienti mají ještě méně místa, než měli dřív. Zatímco v Němčicích mají otevřeno každý den, u nás spořitelna postupně 

omezovala provozní dobu až na současné dva dny v týdnu. Reakce zástupců spořitelny byla, že oni jsou ve funkcích teprve 

dva roky. Současně nám dali otázku, zda chceme, aby místo Morkovic zavřeli pobočku jinou, protože v této části Moravy 

pro dvě pobočky není prostor. 

Ke konci jednání jsme znovu zopakovali nabídku na bezplatné užívání prostor pobočky v nové radnici, požádali o zvážení 

této nabídky a vznesli dotaz na možnost instalace bankomatu, který umí nejen výběry, ale i vklady. Odpověď byla, že 

rozhodnutí o uzavření je konečné, možnost dodání požadovaného typu bankomatu spořitelna prověří s tím, že tento typ je 

dosud dodáván pouze do krajských měst. 
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Na závěr jsme seznámili pracovníky spořitelny s tím, že v případě uzavření pobočky budeme intenzivně jednat s jinými 

bankami o tom, jak pro své občany zajistit dostupné bankovní služby. 

  

Ing. Bleša -  Peníze bankovního ústavu skutečně dělají úvěry. Ve spořitelně v Morkovicích není možné vyřídit takovou 

záležitost diskrétně. Pro pobočku v Němčicích je situace v Morkovicích přínosem, protože jim přibývá 

klientů. Pro spořitelnu je nevýhodné mít dvě pobočky vzdálené od sebe 10 km. I kdybychom jim odpustili 

v prostorách nové radnice nájem, stejně by museli investovat 2 mil. Kč do nového technického vybavení, a to 

by pro ně znamenalo ztrátu 0,5 mil. Kč ročně (protože odepisují jen 4 roky). Česká spořitelna dělala postupně 

všechny kroky k tomu, aby došlo k uzavření této pobočky. Nebyla s nimi možná žádná diskuse. Měla by být 

snaha pronajmou prostory na nové radnici buď poště nebo např. ČSOB. Dochází k fúzi České pošty s ČSOB. 

J. Bordovská – Vyřizovat nějaké půjčky na poště by asi nešlo. Není tam diskrétní zóna, nemáte tam soukromí. Dala by se 

využít dveřmi oddělená přepážky, která je ale zavřená. Když jsem chtěla rozměnit peníze, bylo mi řečeno, že 

nejsou banka. 

Ing. Bleša – Moje úvaha spočívala v tom, že by tam byla pobočka ČSOB. 

Ing. Zaoral – Jedinou možností je pronajmout prostory na nové radnici poště. 

J. Minks  - Měl bych připomínku k navýšení platby za dopravní obslužnost, které se projednávalo na jednom z minulých 

zasedání. Požadují čím dál víc peněz, ale v létě vyřadí na 5 týdnů (v době dovolené) spoje, které využívají 

občané pracující na směny. Jedná s o spoj z Kroměříže ve 22.30 hod (z odpolední směny) a spoj do Kroměříže 

ve 20.43 hod. (na noční směnu).  Je to problém pro všechny na trase Morkovice – Kroměříž, kteří pracují na 

směny. 

Mgr.Horák – Požádáme o to, aby byly tyto spoje zachovány i během těchto pěti týdnů. 

Ing. Fránek – Jak moc je závazná směnná smlouva s Autoklubem? Je to předkupní smlouva ke kupní smlouvě? Zavazuje 

obec už ke stavbě radnice? 

 Mgr. Horák – Směnná smlouva je závazná. Zavazuje obec, pokud se nová radnice postaví, směnit s Autoklubem prostory. 

Je tam jasně napsáno, že pokud nebude nová radnice stát do určitého termínu, má Autoklub právo od této 

smlouvy odstoupit. 

M. Koutňák – Budou na internetových stránkách zveřejněny aktuální zápisy z jednání rady? Poslední je tam z ledna. 

Mgr. Horák – Jedná se o dva zápisy, které tam co nejdřív dodám. 

Ing. Zaoral – Město má vydané nařízení zakazující podomní prodej. Měl by se tam doplnit i zákaz podomního nabízení 

služeb. 

Mgr.Horák – Řešili jsme to již na minulém zasedání. V nařízení města zákaz podomního nabízení služeb uveden je. 

Ing. Fránek – Pokud tu leží nabídka investic VaKu do ČOV, tak ji přečtěte. 

Mgr. Horák – Jedná se o mechanické předčištění, hrubé mechanické předčištění, čerpací technika, výměna oběžných kol 

čerpadel, ucpávek, olejových náplní a míchadla. Vysoké náklady jsou na výměnu dmychadel. Dále je to 

výměna aretačního systému, výměna uzavíracích systémů na armaturách, poškozených částí elektroinstalací a 

repase řídícího systému ČOV. 

A. Formánková – Jak se má zachovat občan, když nalezne v Morkovicích volně pobíhající zvíře? Jak se má zachovat 

město?  

Mgr. Horák – Pokud to občané nahlásí městu, měli bychom zabezpečit odchyt. 

A. Formánková – Jak si mohu ověřit, že to zvíře bylo skutečně zabezpečeno? Když se dohledá majitel, je to jasné, ale co 

když se nedohledá? Jak se postupuje?  

Mgr. Horák – Několik psů si nechalo město a některé jsme odvezli do útulku. 

A. Formánková – Město má smlouvu s útulkem v Kroměříži? 

Mgr. Horák – Ne.  Přispívali jsme věcnými dary na stravu útulku v Srbcích. 

p. Churý – Ulice Sv. Čecha nepatří do Morkovic? Kontejner na odpad ze zahrádek tam byl přistavený jen dvakrát. Lidé 

tento odpad potom vyvážejí na cestu. 

Mgr. Kříčková – Nejbližší kontejner je na Cimburku. Slyším tento požadavek poprvé a situaci prověřím. 

M. Koutňák – Jak probíhá příprava nástupu nového ředitele technických služeb. 

Mgr. Horák – Koncem týdne bych s ním měl podepsat pracovní smlouvu. Bylo by vhodné, kdyby mohl nastoupit hned 

25.3.2014. Určitě ale nastoupí od 1.4.2014. 

J. Bordovská – Platí se za  přistavení kontejnerů? 

Mgr. Horák – Pokud se jedná o stanoviště vymezená městem, tak se kontejnery přistavují a vyváží bezplatně. Pokud se 

jedná o požadavek konkrétního občana, tak se kontejner platí. 

p. Klímková – Chtěla bych se zeptat, kdo koupil romské rodině dům na ulici Havlíčkova? 

Mgr. Horák – Určitě to nebyla charita, protože jim chybí peníze i na jejich vlastní činnost. Podle pana Čureji si dům 

koupili sami za peníze z prodeje domu v Prasklicích. Do dnešního dne je vlastníkem realitní kancelář 

z  Ostravy. Sleduji to na internetu a zatím tam k žádnému pohybu ve vlastnictví nedošlo. 

M. Koutňák – Bylo by potřeba dohodnout s  VaKem zprovoznění hydrantové sítě. Na ulici Nová se našel hydrant 5 metrů 

pod zemí. 

Mgr. Horák – Záleží, o který hydrant se jedná. Požární hydranty jsou města. Odkalovací hydranty jsou VaKu. 

M. Koutňák – Hydrant na ul. Nová je odkalovací. 

Mgr. Horák – Musí se jednat o naprostou výjimku, protože VaK o všech hydrantech ví. 

 

Zasedání skončeno v 18.00 hod. 
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Výpis usnesení ze zasedání Zastupitelstva města Morkovice – Slížany č. 20, konaného dne 12.3.2014 v 17.00 hod. 

v zasedací místnosti v budově Agrodružstva Morkovice 

 

I. Zastupitelstvo města schvaluje: 

1. Prodej čistírny odpadních vod Morkovice, čerpací stanice Slížany, stok S, D, H, B, K a KA a výtlačného řádu 

společnosti Vodovody a kanalizace Kroměříž, a.s. . za 5 050 000,- Kč. 

Tato cena je stanovena s ohledem na snahu o zachování ceny vodného a stočného pro občany města Morkovice-Slížany 

na úrovni solidárních cen platných v celém území, ve kterém dodává pitnou vodu a zajišťuje čištění vod odpadních 

společnost Vodovody a kanalizace Kroměříž. Při prodeji jinému zájemci by došlo ke zvýšení stočného. Cena je 

stanovena též s ohledem na nutnost investic do technologických částí ČOV Morkovice a čerpací stanice Slížany a také 

proto, že společnost Vodovody a kanalizace Kroměříž je podílovým spoluvlastníkem uvedených nemovitostí. 

2. Rozpočtové opatření č. 1 

3. Poskytnutí následujících dotací: 

FC Morkovice 565 000,00 Kč 

Sokol Morkovice 205 000,00 Kč 

ZUŠ Kroměříž pob. Morkovice 360 000,00 Kč 

SDH Morkovice 150 000,00 Kč 

PS Cantus Morkovice 75 000,00 Kč 

Chovatelé Morkovice 50 000,00 Kč 

Pečovatelská služba Kroměříž 120 000,00 Kč 

4. Koupi pozemku p.č. 1108 o výměře 257 m2zastavěná plocha, jehož součástí je stavba č.p. 42 v k.ú. Morkovice od  

společnosti Veřejná realitní s.r.o., Kroměříž za 70 000 Kč . 

5. Provedení demolice domu č.p. 42 

6. Přijetí daru, a to podílu 1/46 pozemků zapsaných na LV 1879 v k.ú. Morkovice od pana Pavla Jiříčka, Nový Bor 549. 

7. Prodej pozemku p.č. 657/3 o výměře 26 m2 zastavěná plocha v k.ú. Morkovice paní Alexandře Pryclové, Horní 

Bečva 686 za 520 Kč. 

8. Směnnou smlouvu – příloha č. 2014-20/2 . 

9. Provedení demolice budovy radnice č.p. 115, rodinného domu č.p. 116 a rodinného domu č.p. 537. 

10. Koupi pozemků p.č. 725/3  ostatní plocha o výměře 118 m2 a p.č. 777/8 ostatní plocha o výměře 9 m2  vše  v k.ú. 

Morkovice od paní Evy Skřítkové, Morkovice 705, za  2540,- Kč. 

 

II. Zastupitelstvo města bere na vědomí: 

1. Zprávu o plnění usnesení. 

2. Zprávu rady města o poskytnutí následujících dotací: 

Turisti Morkovice 22 000,00 Kč 

Ochotníci Morkovice 25 000,00 Kč 

Včelaři Morkovice 10 000,00 Kč 

Tenisti Morkovice 20 000,00 Kč 

MS Hubert Morkovice 15 000,00 Kč 

Jednota Orel  15 000,00 Kč 

MS Lipina Počenice 15 000,00 Kč 

Svaz postižených civil. Chorobami Kroměříž 3 000,00 Kč 

Klub dárců krve Kroměřížska 6 000,00 Kč 

Kontaktní centrum PLUS Kroměříž 22 000,00 Kč 

Bike Triatlon Morko 20 000,00 Kč 

Ochránci přírody Buchlovice 2 000,00 Kč 

Churý Štěpán – Morkovčanka 25 000,00 Kč 

HC Wild Bruins Morkovice o.s. 30 000,00 Kč 

 

III. Zastupitelstvo města deleguje: 

1. Podle § 84 odst. 2 písm. f zákona č. 128/2000 Sb., o obcích ve znění pozdějších změn a doplňků na valnou hromadu 

společnosti Vodovody a kanalizace Kroměříž, konanou dne 29.4.2014  Mgr. Pavla Horáka. 

 

 

 

 ________________________________________  _________________________________________ 

   Jan Jablunka      Mgr. Pavel Horák  

   místostarosta               starosta   


